

116. 肥料營業者及販賣價額 (全國、地方別)

Table showing fertilizer business and sales values by region and year. Columns include 'Year', 'Business Type' (Manufacturer, Importer, etc.), and 'Sales Value' (Animal, Plant, Mineral, etc.).

116. 肥料營業者及販賣價額 (地方別) 明治四十五年大正元年 續

Continuation of fertilizer business and sales values by region for Meiji 45 and Taisho 1. Columns include 'Region', 'Business Type', and 'Sales Value'.

明治四十一年末營業者ノ前年末ニ比シ非常ニ減少セシハ肥料取締法改正ノ結果免許更新ノ手續ヲ終了セサルモノ多キニ依ル但此ノ人員ハ同年十月一日同法實施以後十二月末日迄ニ免許ヲ與ヘラレタルモノナリ

117. 發明特許、實用新案登録、意匠登録、商標登録出願數及特許登録數 (總數)

Table showing the number of patent applications and registrations for various categories from Meiji 30 to Taisho 1.

實用新案登録ノ明治三十八年ハ七月以降ノ調査ナリ○ハ外國人ナリ

118. 發明特許及實用新案登録種類別 (總數) (*ハ外國人) 明治四十五年大正元年

Table showing the classification of patent and utility model registrations by category and type.